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Styrets årsmelding 2023  
  
A. Tillitsvalgte i perioden 
 

Styret: 
Leder: Gjermund Jakobsen 

Nestleder: Linda Stenhaug 

Styremedlem: Brage Høyem Amundsen 

Styremedlem: Knut Hergot  

Styremedlem: Hans-Kristian Eimhjellen 

Styremedlem: Morten Sæterhaug 

Leder marked: Erlend Skjærseth Stensø 

Leder sportslig: Roger Sand 

Vara 1: Ole-Martin Smedseng 

Vara 2: Anne Sophie Hunstad 

Vara 3: Lillian Saur 

 

 

Sportslig komite: 
Leder: Roger Sand 

M/K 0-16: Anders Jernberg 

 

 

Valgkomite: 
Anne Sofie Hunstad 

Håvard Åsen Nygaard 

Erling Frode Soligard 

 

Revisjon: 
Revisorer: Jan Erik Steen 

                 Oddvar Sæther 

 

 
Forretningsfører: Jostein Kjøren 

 

Tillitsverv i NCF region Midt: Anne Sophie Hunstad 

 

Tillitsverv i NCF: Ingen 

Kommisær i NCF: Morten Sæterhaug, Ann Katrin Pedersen 

Daglig leder:  Ola Resell 
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Æresmedlemmer: 
Sigmund H. Jenssen 

Berit Sæterhaug 

Roar Sæterhaug 

Terje Tho 

Bjørn Andreas Thronæs 

 

Livsvarige medlemmer: 
Rolf Dragsten 

Kari Erlandsen 

Håkon Magnus Gilde 

Arne Grøtte 

Ruth Mary Grøtte 

Ole Hansen 

Arve Margido Haugen 

Liv Hegstad 

Arnfinn Leinum 

Asbjørn Reidulf Norius Næss 

Hans Ingolf Rønning 

Andreas Martin Sæterli 

Jostein Wilmann 
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B. Medlemmer pr 31. des. 2023      
 
Fordeling på aldersgrupper, 
utvikling medlemstall:         

 

 

 

 

Gruppe 

 

Kvinner 

 

Menn 

 

 

Totalt 

 0-

5 

6-

12 

13-

19 

20-

25 

26-

> 

0-5 6-

12 

13-

19 

20-

25 

26-> 

 

 

2003 0 2 1 3 25 0 8 36 16 254 345 

2004 0 5 4 2 23 0 6 47 16 263 366 

2005 0 4 8 2 27 0 15 57 25 285 423 

2006 0 6 8 1 29 0 20 56 25 292 437 

2007 2 6 8 3 42 0 12 66 30 314 483 

2008 2 5 7 4 54 1 19 60 42 383 577 

2009 3 11 9 4 71 4 23 74 39 470 708 

2010 0 14 10 4 64 2 38 83 51 469 735 

2011 0 12 11 3 65 1 38 81 55 469 737 

2012 0 10 15 2 56 0 48 90 54 435 710 

2013 0 5 17 1 42 1 36 93 48 360 603 

2014 0 5 15 0 42 0 40 85 49 346 582 

2015 1 9 14 2 42 3 34 75 51 319 550 

2016  2 9 10 4 38 1 27 39 35 225 390 

2017 1 5 11 4 38 0 30 40 35 223 387 

2018 0 9 7 4 39 3 50 41 28 230 411 

2019 2 10 8 5 47 5 62 40 20 233 432 

2020 6 10 9 6 50 5 106 36 19 228 485 

2021 6 47 14 4 67 10 154 62 17 282 663 

2022 3 52 13 4 65 8 143 69 14 279 650 

2023 3 54 17 4 67 8 155 82 12 282 684 
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C. Styrets beretning 2023 
 
 

Årsmøte i 2023 ble avholdt i kafeen i Nilsbyen terrengsykkelpark, TVKs «nye» 

klubbhus. TVK var som vanlig godt synlig i folketoget 17. mai, og NRK hadde 

bestilt et direkteinnslag til riksdekkende TV. Vi stilte selvsagt velvillig opp. 

Innslaget kan ses her: https://tv.nrk.no/serie/gratulerer-med-

dagen/2023/MUHU17000323/avspiller#t=40m15s 

 

 

 
 

Nilsbyen terrengsykkelpark ble i 

2023 ferdigstilt slik den var 

opprinnelig planlagt. Her har vi fått 

vårt eget anlegg, og et naturlig 

samlingsted for treninger, ritt og 

andre sammenkomster.  

 

En vellykket Norgescup i 2022 ble 

fulgt opp av et like flott NM-

arrangement i 2023. To dager med 

hele Norges-eliten på plass i 

Nilsbyen.  

 

Tour of Norway for Kids kom til 

Trondheim etter noen års fravær. 

Dette arrangementet har tidligere 

vært kjørt i sentrum, men nå kan vi 

ha slike eventer i Nilsbyen. 300 

glade barn ble loset rundt i de 

letteste av våre løyper, og både 

barn og arrangører var 

storfornøyde. 

 

https://tv.nrk.no/serie/gratulerer-med-dagen/2023/MUHU17000323/avspiller#t=40m15s
https://tv.nrk.no/serie/gratulerer-med-dagen/2023/MUHU17000323/avspiller#t=40m15s
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Klubbens økonomi er styrket i løpet av 2023. NM bidro med et overskudd på kr 

175.000. Vi har også søkt og fått tilslag på flere offentlige stønadsordninger. 

Bl.a. så har vi fått kr 134.000,- fra fylket til inkluderingstiltak. Disse midlene 

skal brukes på et jenteprosjekt, hvor målet er å få flere jenter inn i 

sykkelsporten, samt å støtte opp om jenter som satse. Disse midlene ble tilført 

klubben i 2023, men skal brukes i 2024 og 2025, og klubbens økonomiske 

resultat i 2023 må ses i lys av dette. 

 

Vi vil benytte anledningen til å takke alle som har stilt opp på små og store 

dugnader i løpet av året.  

 

 

Antall medlemmer svinger litt, og det har vært en netto økning i 2023. Ved 

utgangen av året hadde vi 684 medlemmer, en liten økning fra i fjor. Litt under 

halvparten av medlemmene er registrert som hovedmedlemmer, og resten er 

familiemedlemmer samt et lite antall æresmedlemmer og livsvarige 

medlemmer. 

 

 

 

 

To av våre eldste medlemmer har gått bort i 2023; Årstein Berg og Carl 

Jacobsen. Begge var livsvarige medlemmer og hadde vært medlemmer i 

klubben i mange år.  

 

  

Utvikling i medlemsmassen fra 2003 - 2023 
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I oktober ble en av våre yngre medlemmer, Noah Aakre Dromnes, utsatt for en 

trafikkulykke på vei hjem fra trening. Han døde etter få dager på sykehuset. 

Noah var en våre aller ivrigste, og han hevdet seg helt i norgestoppen i sin 

klasse. Vi har fått lov til å gjengi minneord til Noah fra Øyvind Vikan, en av 

trenerne i konkurransegruppa: 

 

 

Minneord til Noah, 7. oktober 2023. Av Øyvind Vikan 
 
Setningen har bare fire ord, men er blytung å lese. Jeg har lest den sikkert hundre ganger, og 
den kverner konstant i hodet. Den er skrevet av en far, som har mistet det umistelige. 
 
"Noah døde i dag".  
 
En fantastisk gutt er borte. Jeg har vært så heldig å få være med Noah som trener og 
støtteapparat i TVK i mange år. De to siste årene har vi reist land og strand rundt på 
Norgescup og NM, der vi har opplevd både fantastiske oppturer og vonde nedturer. Noah har 
vært en markant skikkelse i miljøet. En god venn, en som andre flokker seg rundt. Noah 
kunne fjase og være herlig distré som alle andre 13-åringer. Og han hadde det lille ekstra; 
viljen, "driven", jaget etter å bli bedre. Hele tiden, på hver eneste trening, på hvert eneste ritt. 
Han hadde store ambisjoner, og han ville vært i stand til å gjøre drømmene til realitet.  
 
Jeg husker en gang på trening, for lenge siden. Noah kommer bort til meg og sier med et 
drag av fortvilelse i ansiktet: "Håper du legger til ekstra tid på treninga". Jeg skjønte ikke hva 
han mente, og spurte. Han sa: "Det står at vi har 90 minutter trening, men så har vi pause i 
20! Da må du legge til 20, så vi får de 90 som står i planen!". Det var Noah. Alltid på hugget, 
alltid jagende etter detaljer for å bli bedre.  
 
Det er sikkert få som leser dette som forstår hvor god Noah var. Han var et unikum på sykkel. 
Han fikk alt til å se så lett ut. Har du syklet "Stivoli ned" i Nilsbyen på to minutter og tenkt at 
du sykla fort? Vit at Noah sykla på 50 sekunder. Den rekorden vil bli stående lenge. Veldig 
lenge.  
 
Da vi ankom stadion på Langsetløkka eller Skullerudsletta, eller i Brumunddal eller Nes, i 
Nilsbyen eller på Lillehammer, så kom gjengen. TVK ble oppsøkt av utøvere fra de store 
klubbene på Østlandet. Noah stod i spissen og hadde mange venner i andre klubber. Det 
ryktes at det også var jentevenner involvert, men det skal jeg ikke spekulere i.  
 
Nå er du borte, Noah. Vi får aldri se deg igjen. Vi får aldri se deg klemme til fra start, ta teten 
i feltet, kjøre fra i tekniske partier. Vi får aldri se deg smile og le når det går godt. Vi får ikke 
dele skuffelsen når noe har gått skeis. Vi får ikke flira mer av at du klager på ulyd i sykkelen, 
og vi får ikke gitt deg knoke og sagt "lykke til" på start. Vi får ikke gitt deg en brus når du 
kommer i mål, og vi får ikke høre latteren din runge i TVK-teltet igjen. 
 
Dette er så usigelig trist. Takk for alt Noah. Dette endte så alt, alt for tidlig. Hvil i fred. 
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Noah var sterkt knyttet til TVK og Nilsbyen terrengsykkelpark. I forbindelse 

med Noahs begravelse uttrykte familien et ønske om at like kjært som 

blomster er en gave til TVK og Nilsbyen terrengsykkelpark. Det kom inn ca. 

100.000 kr, inkl. gaver fra sykkelvenner over hele landet. Styret er ydmyke og 

takknemlige for denne gaven til terrengsykkelparken, og vi vil bruke disse 

midlene på et nytt byggeprosjekt i parken til minne om Noah. 
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Trondheim 21.02.2024 

 

 

 

Gjermund Jakobsen          Linda Stenhaug 

 

Knut Hergot     Brage Høyem Amundsen    Erlend Skjærseth Stensø 

 

Morten Sæterhaug Hans-Kristian Eimhjellen  Roger Sand 
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D. Samarbeidspartnere 2023 
Styret vil takke våre samarbeidspartnere i året som har gått. Uten disse 

bidragsyterne hadde det ikke vært mulig å oppnå så gode resultater og drive 

en så stor aktivitet som TVK gjør. 
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E. Nilsbyen Terrengsykkelpark 
 
Planleggingen av en løype for trening og konkurranse i Granåsen startet så 

smått i 2014, før prosjektet skjøt fart da det i 2017 ble flyttet til Nilsbyen. 

Byggingen startet i 2020, og høsten 2023 ble terrengsykkelparken ferdigstilt i 

henhold til planene fra 2020, med unntak av en bro som skal bygges våren 

2024. Vi skal også sette ut skilter og infotavler. 

 

Prosjektet har bestått av fire underprosjekter, hver med sitt eget budsjett og 

tilhørende spillemiddelsøknad. I rene penger har klubben investert kr 25.000,- 

i en konseptplan. Ut av denne investeringen, kombinert med stor 

dugnadsinnsats, har vi nå et anlegg som har kostet nesten 14 millioner. Rekkje 

stiutvikling har vært hovedentreprenør. 
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De ulike løypene og stiene har blitt tatt i bruk fortløpende etter hvert som de 

ble ferdige. Rekrutteringen blant barn og unge skjøt fart fra 2020, og vi har i 

2023 på det meste hatt over 200 barn på en mandagstrening. Samtidig er det 

mye uorganisert bruk anlegget, både av unge og gamle og av skoleklasser på 

dagtid. 

 

Anlegget har pådratt seg stor oppmerksomhet fra sykkelklubber fra hele 

landet. Mange klubber tar kontakt for å høre om prosessen og arbeidet bak, og 

vi håper at vi etter hvert vil få se flere slike anlegg vokse fram rundt omkring i 

landet. Anlegget har en egen hjemmeside: www.nilsbyen.no.  

 

I 2022 hadde vi Norgescup her, og i 2023 fikk vi tildelt NM. Vi hadde også Tour 

of Norway for Kids på besøk. Anlegget fungerer med andre ord både for bredde 

og topp. 

 

På tampen av sesongen var TV-produksjonsselskapet Fabelaktiv på besøk, på 

oppdrag fra Norsk Tipping. Den ukentlige Extra-sendingen har et innslag med 

frivillighet og dugnad som tema, og de ønsket å lage et innslag fra Nilsbyen 

terrengsykkelpark. Innslaget kan ses 8 minutter ut i dette klippet: 

https://tv.nrk.no/serie/extra-trekning/202311/KMTE71008823/avspiller. 

 

Dugnad har vært sentralt i utviklingen av 

anlegget. Det hadde ikke vært mulig uten 

stor innsats fra frivillige både fra TVK og 

andre. Dugnadsarbeidet organiseres nå 

gjennom «Nilsbyen stibyggerlag», og det er 

dugnad hver torsdag kveld i sesongen. 

Stibyggerlaget har fått en sentral rolle i 

drift og vedlikehold, og videre utvikling i 

årene som kommer. Den harde kjerne 

består av ca 10 personer, mens Facebook-

gruppen «Nilsbyen stibyggerlags venner» 

har godt over 200 medlemmer. Mange av 

disse er folk som følger oss fra andre deler 

av landet, og er således ikke aktivt med på 

dugnader hos oss. Men vi liker å tro at det 

vi gjør i Nilsbyen er til inspirasjon i andre 

klubber rundt omkring i landet. Se egen 

melding fra Stibyggerlaget lengre bak i 

denne årsmeldingen. 

http://www.nilsbyen.no/
https://tv.nrk.no/serie/extra-trekning/202311/KMTE71008823/avspiller
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Dugnader er ikke 

utelukkende arbeid, det er 

også sosialt! 
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F. Melding Sportslig komite 2023 

 

Årsmelding for barne- og ungdomsavdelingen (0-16 år) 
 
Det er høy aktivitet i TVKs barne- og ungdomsavdeling. I alt 208 barn og ungdom har 
vært på 3 eller flere treninger. Vi har en ordning med at barn får prøve en trening eller 
to før de evt. melder seg inn, og mange barn har benyttet seg av dette tilbudet. 
 
For å holde rede på alle disse barna, så har vi ca 50 trenere. Dette er i hovedsak en 
foreldre som på denne måten gjør en stor dugnadsjobb. Vi har i tillegg et lite antall 
ungdommer (aktive og tidligere aktive syklister) som får et lite vederlag for å stille 
som trener. 
 
For de yngste er treningene delt opp i årstrinn med gutter og jenter i de samme 
grupper. Fra 13 år og opp har vi en egen konkurransegruppe som har flere treninger i 
uka. 10 av disse har deltatt på Norgescuper, hovedsakelig terreng, men også 
landevei. Mange av disse har hevdet seg helt i toppen i sin klasse, og TVK har blitt 
lagt merke til, og nye vennskap har oppstått på tvers av klubber. 
 
 

Det settes også av tid til sosiale 
tiltak som f.eks. grilling etter 
trening. 
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Vi søkte støtte til et eget jenteprosjekt og fikk tildelt en bra sum fra fylket. 

Disse midlene skal hovedsakelig brukes i 2024 og 2025, men vi hadde en 

samling i Nilsbyen hvor vi fikk besøk av Berit N. Resell, som bor på 

Lillehammer og sykler for LCKs elitelag. Hun er selvsagt også medlem av TVK, 

og deler villig av sin erfaring til våre jenter i kubben. 
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Årsmelding fra TVK Elite 
 

Peder Dahl Strand  
 

Året 2023 har vært en utrolig sykkelreise for 

meg. Med seire på kermesse ritt, en 

imponerende plassering under NM tempo på 

Sandnes, og hele sesongen tilbrakt i Belgia, har 

det vært en unik opplevelse. 

 

Mot sesongens slutt sikret jeg en kontrakt med 

et kontinental-lag, noe som er en liten drøm 

som går i oppfyllelse. Jeg kan nå kjempe mot 

de neste målene.  

 

Takk for all støtten! 
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Årsmelding fra TVKs utøvere på profesjonelle lag 
 

 

Erik Nordsæter Resell, Uno-X Pro Cycling Team 
 

 

Hei, 

 

Nok et år er unnagjort i drakta til Uno-X, og trønderbarten lever videre i Oslo.  

 

I løpet av året skrev jeg også under en ny 3-årig kontrakt med Uno-X, som betyr 

at jeg er rytter for de i hvert fall til og med 2026. Så det er bare å bli vant til å 

se meg i gult og rødt. 

 

2023 var året vi fikk en virkelig stor stjerne inn i laget, Alexander Kristoff. Det 

har både vært en ære å kjøre ritt for å hjelpe han til resultater, samtidig som jeg 

har lært en ting eller to av en legende som han er. 

 

Sesongen startet med ritt i Frankrike, Spania og Portugal før brosteinsrittene 

begynte. Også i år kjørte jeg de aller største rittene i form av Omloop Het 

Nieuwsblad, Gent-Wevelgem, Ronde van Vlaanderen og Paris-Roubaix. Det er 

disse rittene jeg har lyst til å prestere i og føler jeg utvikler meg i. Jeg føler jeg 

kommer lengre og lengre for hvert år. Man må gjerne ha kjørte de noen ganger 

før man virkelig klarer å prestere i disse løpene. 
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2023 var og det første året et norsk lag fikk kjøre 

Tour de France. Her var jeg lenge med i 

bruttotroppen, men ble dessverre vraket uken før 

Touren. Det var en skuffelse, men det var likevel 

veldig stas og gøy å se egne lagkamerater sykle i 

Frankrike. 

 

På høsten ble høydepunktet deltakelse i EM i 

Nederland. Det å ikle seg landslagstrøya er alltid 

stas. Her fikk jeg hjulpet kaptein Rasmus Tiller inn 

til en topp 10-plassering. 

 

Uno-X sikret seg nok UCI-poeng i 2023-sesongen 

til å kapre 3.plassen blant Pro-Teams, som betyr 

at Uno-X er garantert plass i alle 1-dags WorldTour 

løp. Det betyr at enda flere store løp venter. F.eks. 

Milano-Sanremo og Il Lombardia. 

 

 

Planen for 2024 er å fortsette å gi gass på brosteinklassikerne og prøve å sykle 

seg inn på Tour-laget.  

 

Det er hovedsakelig landeveissykkelen jeg bruker mest timer på i løpet av et år, 

men jeg bruker også en gravel-sykkel og terrengsykkel mye for å variere trening, 

men også fordi all sykling er jo gøy!  

 

Til alle dere som bor i Trondheim, fortsett å bruk det fantastiske anlegget i 

Nilsbyen! Utvikle sykkelferdigheter, dra på smilebåndet og ha det gøy, uansett 

hvilken sykkel du har. Sykling er gøy! 

 

Vi ses på sykkelen :) 

 

Erik 
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TVK Veteran 2023 
 

TVK Veteran er 20-25 sykkelglade gubber og ei og anna dame i alderen fra ca. 

40 til 68 år, 

 

Året for TVK veteran landevei bestod for det meste av Styrkeprøve-satsinga 

som ble organisert med treningsstart for fellestreninger fra starten av april, og 

endte i fullført Styrkeprøve for nesten hele laget i juni. 

 

 

 
 

 

Noen fullførte solo etter å ha sluppet omkring Lillehammer, mens tre brøt. 

 

En spesiell og fantastisk dag med laget på sykkelen. Sol fra grytidlig morgen 

med start 04.30. 

 

Dagen ble en påkjenning på uvant vis pga. over 30 varmegrader i flere timer fra 

Lillehammer og til Minnesund var passert. 

 

Røde Kors stilte med vannslanger og mange lot seg spyle ned for nedkjøling, 

og det ble i tillegg drukket mange liter ekstra med vann. 

 

Laget sykla inn på knappe 18 timer. Godkjent ut fra antall ryttere, lagets 

samlede form inkl. varme og enkelte praktiske premisser. 
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Ellers har laget sykla enkelte fellesturer utenom vårprogrammet, og har 

stabilisert seg med en bra kjerne syklister etter pandemien som satte ned 

motivasjonen for flere. 

 

På slutten av året så vi på alternative ritt for fremtiden og laget deler seg noe 

og sikter med litt mindre grupper mot flere ritt (Styrkeprøven,  Vätter'n og 

Jotunheimen rundt) for 2024. 

 

Vi er ca 20 pluss syklister som ønsker å bevare miljøet og ha en felles 

treningsgruppe. Der er det plass til flere! 

 

For TVK veteran 

Vegard Utle 
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G. Melding Rittkomitéen 2023 
 

Nilsbyen terrengsykkelpark er vår viktigste arena for våre aktiviteter, inkl. ritt. 

Men en god blanding av gammel rutine og ungdommelig pågangsmot ble NM i 

terrengsykling gjennomført med stil. NM gikk av stabelen i pinsehelga, og et 

seint snøfall førte til mye jobb for å få løypene klare. Selve sykkelløypene i 

skogen er ikke noe problem, for der tiner snøen lett. Det er verre med 

skitraseene, som vi må benytte for å sy sammen en helhetlig rundbaneløype.  

 

 

 

 

NM gikk med et betydelig overskudd på kr 175.000, mye takket være 

arrangementsstøtte fra fylket, kommunen og Sparebank1 SMN. Men selv uten 

denne støtten fikk vi et overskudd på 77.000,-. 

 

Forbundet var fornøyd med TVKs innsats, se vedlagt takkebrev. 

 

 

Hard is-såle i skiløypene måtte fjernes før NM 
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Noen bilder fra NM 

Nilsbyen, 2023 



 
 

26 

 

Tour of Norway for kids ønsket å 

komme tilbake til Trondheim etter 

flere års fravær. Dette er et 

omreisende konsept som samler 

barn til uhøytidelig konkurranse og 

sykkelglede. Lokale sykkelklubber 

står som praktisk arrangør. For 

mange sykkelklubber er dette en 

viktig rekrutteringsarena, mens for 

oss er det først og fremst en 

mulighet til å lage en sykkelfest for 

barna.  

 

Markatriller’n ble arrangert som 

såkalt «Strava-ritt», dvs. en enklere 

form for ritt: Deltakerne tar selv 

tiden vha. GPS, og resultatene 

lastet opp i appen Strava. 

 

En onsdagskveld i september testet 

vi et nytt konsept, landeveisritt i 

Granåsen. Her er det en ny 

rulleskiløype som er bred og fin og 

uten farlige svinger. Rittet ble kjørt 

med fellesstart for alle klasser. De 

minste syklet i første rekke, og 

gjorde seg ferdig etter et par runder 

mens de eldre syklet rolig bak. 

Deretter var det noen flere runder 

for neste aldersgruppe, mens de 

eldste fikk «fri bane» til slutt. Dette 

var såpass vellykket at vi planlegges 

en cup i 2024, hvor TVK skal 

arrangere to ritt. 

 

 

 

 

Nilsbyen Rundt, Trønderkross og klubbmesterskapet ble også avholdt på 

høsten. 
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F. Årsberetning 2023 for Nilsbyen stibyggerlag 

 
 

Året startet med en formalisering av Nilsbyen 
stibyggerlag. Etter å ha eksistert som en Facebook-
gruppe, som vokste frem etter stibyggerkurset som 
Rekkje Stiutvikling holdt for interesserte i 2020, ble 
denne gruppen omdøpt til «Nilsbyen stibyggerlags 
venner» og de mest aktive medlemmene invitert inn 
som medlemmer i stibyggerlaget. Stibyggerlaget fikk 
egen logo og medlemmene ble utstyrt med nye capser 
og flannelskjorter. Dette for å gjøre stibyggerlaget mer 
synlig i Nilsbyen Terrengsykkelpark. 
 
Stibyggerlaget har hatt fast «torsdagsdugnad» med 
oppmøte kl. 18.00 gjennom hele sesongen, fra påske 
til «tæla» kommer. I tillegg har det vært dugnader ved 
behov og når medlemmene har hatt et ønske om å 
komme seg ut i skogen. 
 
Årets aktivitet startet etter påske med å få anlegget 
klart til NM-helga i månedsskiftet mai-juni. Hele 
løypenettet ble måket for snø og utallige dugnadstimer 
gikk med til å lempe snø og hakke is. Stibyggerlaget 
fikk god hjelp av sine gode venner. 
 
Med snøen ute av stinettverket var det klart for vårpuss 
og å utbedre skader etter vinteren. Vi rakk også en 
befaring med Gode idrettsanlegg som ønsket å 
oppdatere sidene om NTP med tanke på vedlikehold. 
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Etter en vellykket NM-helg kunne vi konstatere at 
stinettverket hadde tålt belastningen forholdsvis godt, det 
våte været tatt i betraktning, og behovet for vedlikehold var 
minimalt. 
 
Noen av stibyggerlagets medlemmer var med da Rekkje 
flagget de nye stiene som ble bygget i sommer og på 
befaring i det eksisterende anlegget. Der plukket de opp en 
del tips til nye a-linjer, generelt vedlikehold og byggeteknikk. 
 
Før vi tok en velfortjent sommerferie ferdigstilte vi årets 
første a-linje i Stivoli. Den fikk navnet «Lerkbrua». 
 
Høsten startet med steinsetting av våte partier i «Badeland», 
før vi rettet fokuset mot de nye stiene Rekkje hadde bygget, i 
området «Hauken», i løpet av sommeren. Der var det behov 
for noen trekonstruksjoner. Dette var en ny erfaring for 
stibyggerlaget siden vi hovedsakelig har bygget i stein, sand 
og grus tidligere. 
 
Høsten ble tilbrakt i teknikkparken der stibyggerlaget har 
bygget et titalls små og store trekonstruksjoner. Her finner 
man bruer, doserte svinger, drop og skinnies, alle kledd 
med nydelig kjerneved. 
 
Stibyggerlaget har også i løpet av høsten utarbeidet 
skiltplan for hele NTP og navngitt alle stier og a-linjer og ser 
fram til å ferdigstille dette arbeidet til våren. 
 
Og mens «tæla» kjempet for å få fotfeste i Nilsbyen holdt 
stibyggerlaget koken og fikk på plass ny konteiner til verktøy 
og redskaper. 
 
Helt på tampen av sesongen deltok en del av stibyggerlagets 
medlemmer som frivillige under prøve-VM på ski i 
Granåsen. Der hadde de ansvaret for opp- og nedrigg av en 
del av løypetraseen. 
 
Nilsbyen stibyggerlag takker for et innholdsrikt år og håper å 
se mange gamle og nye venner i NTP i året som kommer! 
Ønsker du mer informasjon om Nilsbyen stibyggerlags 
arbeid kan du følge oss på: 
 

 Nilsbyenstibyggerlag 
 
 

  Nilsbyen stibyggerlags venner 
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TVK – landets eldste sykkelklubb fyller 150 år i 2035.       

 


